
Motion 2: SAMARBETSAVTAL
=========================
Inför säsongen 2023/24 stod herrlaget i en situation med att vara mogna för och väldigt 
motiverade att börja spela divisionsspel som vi var anmälda till. Däremot fanns problemet 
med något för få spelare för att ha en tillräcklig trupp över en hel säsong (vi hade då 9 
spelare varav en hoppade av i mitten av hösten). Det fanns ej heller något pojklag under 
som kunde fylla på. Då dök idén upp att man kan skriva samarbetsavtal med en annan klubb 
och vi tog kontakt med Moheda som ju spelar i div 2 och som också hade några spelare som 
visade sig villiga att stötta Växjö Volley.

I en mindre stad kan ett samarbetsavtal vara en strålande lösning; på detta sätt kan laget i 
lägre division få låna in hjälp vid behov och samtidigt kan hjälpen gå åt andra hållet, när 
spelarna i lägre laget blir tillräckligt bra så kan de lånas in "uppåt" också.
Förslag lades fram till klubben att ett samarbetsavtal skulle upprättas med Moheda. 
Kostnaden till förbundet ligger på 4000:-. Växjö Volleys styrelse beslutade att vi kunde få 
skriva samarbetsavtal, men då skulle det bekostas av lagets lagkassepengar.

Vi anser att en sak som ett samarbetsavtal med en annan klubb är något som klubben ska 
betala, om man vill ha laget i divisionsspel och möjliggöra satsningen.

Vi föreslår:
- Att styrelsen ska få i uppdrag att ta fram en policy för hur samarbetsavtal ska hanteras 
inklusive ekonomin för det, på klubbnivå.

Förslag till policy från styrelsen:
Om ett lag tillhörande Växjö Volleybollklubb ser ett behov av att ingå samarbetsavtal med en 
annan förening / lag i en annan volleybollklubb, ska laget skriftligen delge styrelsen 
önskemål och motivering till detta. Styrelsen ska med utgångspunkt i den sportsliga strategin, 
den ekonomiska strategin samt värdegrunden skyndsamt bereda sitt beslut.


